

香港聯合交易所有限公司

(香港交易及結算所有限公司全資附屬公司)

The Stock Exchange of Hong Kong Limited

(A wholly-owned subsidiary of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited)

於二零一二年七月二十八日及二十九日舉行之人證港幣交易通(「交易通」) 練習環節的登記表格

TSF Practice Session Registration Form for TSF Practice Session held on 28 & 29 July 2012

有興趣參與交易通練習環節的交易所參與者,須於**2012 年 7 月 13 日(星期五)下午 6 時前** 填妥及以傳真方式交回交易所。傳真號碼為 2521-7899 或 2868-5223。有關該表格的查詢 可直接致電參與者一般查詢熱線: 2840-3626。

Exchange Participants who are interested in participating in the TSF Practice Session are requested to complete and return this form to HKEx <u>before 6:00 p.m. on 13 July 2012 (Friday)</u> by fax at 2521-7899 or 2868-5223. Inquiries regarding this form may be directed to Participant General Enquiry Hotline at 2840-3626.

| 參與者資料 Participant Information | |
|-------------------------------|-----------------------------|
| | |
| 參與者名稱 | 參與者代號 |
| Participant Name: | Participant ID: |
| 負責人員 Responsible Officer: | |
| (名稱/ Name) | |
| | |
| (簽署/ Signature) | (並蓋上公司印章/with Company Chop) |
| 日期 | |
| Date : | |
| 聯絡人(交易部分) | 聯絡電話號碼 |
| Contact Person for Trading: | |
| | 電郵 |
| | Email: |
| 聯絡人(結算部分,如與交易部分不同) | 104/47元之七日台7年 |
| Contact Person for Clearing | 聯絡電話號碼 |
| (if different from Trading) : | Contact Phone No: |
| | 電郵 |
| | Email: |